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BRMG-KPGiM-III.0012.9.2018 
 

Protokół Nr 45-1/2018 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 23 stycznia 2018 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 45 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Ponieważ nie było uwag ze strony członków Komisji do porządku obrad, 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad: 
 
1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

zaopiniowania złożonych ofert na oddanie w najem w trybie 
bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert w programie 
„Gdańskie Otwarte Pracownie”, dwóch lokali użytkowych położonych 
przy ul. Dekerta 3 oraz przy ul. Na Zaspę 34D w Gdańsku. 

 Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 
– jednostki budżetowej - druk nr 1469. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia 

do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie użytecznych na 2018 rok w mieście Gdańsku - druk nr 1458. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego w sprawie założenia i 
prowadzenia szkoły podstawowej w miejscowości Kowale dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk oraz Pruszcz Gdański - 
druk nr 1459. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
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Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1456. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1457. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia 

jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na 2018 rok - druk nr 1451. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającego 

uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej - druk nr 1460.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przepisów 
porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu ręcznego 
pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie obsługiwanym 
przez komunikację miejską organizowaną przez miasto Gdańsk - druk nr 
1455.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającego 

uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 
Gdańska oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w 
zasobach Towarzystwo Budownictwa Społecznego - druk nr 1464. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

11. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Zalesie 21. 
Pismo: WGK-II.7123.187.2017.KK/IK z 21.12.2017r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
12. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Ks. M. 
Góreckiego 13. Pismo: WGK-II.7123.251.2017.IK z 09.01.2018r.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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13. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Długie Ogrody 
31. Pismo: WGK-II.7123.264.2017.KK z 15.01.2018r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
14. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Stryjewskiego 
13B. Pismo: WGK-II.7124.1.33.2016.JK z 15.01.2018r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
15. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

przyznania prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem 
kolejności określonej w wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do 
zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
16. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za 2017 rok. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 
 
17. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

 
18. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 
 

PUNKT – 1. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zaopiniowania 
złożonych ofert na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym – w drodze 
zbierania i wyboru ofert w programie „Gdańskie Otwarte Pracownie”, 
dwóch lokali użytkowych położonych przy ul. Dekerta 3 oraz przy ul. Na 
Zaspę 34D w Gdańsku. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zanim oddam głos Panu dyrektorowi Rydlewskiemu powiem tylko, że na ten 
lokal zostały złożone 4 oferty, i przed nami opiniowała te oferty komisja, w 
skład, której wchodzą przedstawiciele Akademii Sztuk Pięknych w Gdańsku, 
przedstawicieli pana prezydenta z biura ds. kultury oraz przedstawicieli 
Akademii Muzycznej i Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych. Proszę 
bardzo pan dyrektor Rydlewski nam te oferty przedstawi. 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych  
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że na zagospodarowanie 
lokalu użytkowego przy ul. Dekerta 3 - Pismo UN/103/2018/AAZ z dnia 
16.01.2018r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu, zostały złożone 4 oferty 
przez: 
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1. Pana Marcina Zawickiego z propozycją zagospodarowania lokalu na 

pracownię malarską, galerię. W lokalu oferent planuje prowadzenie 
działalności z wyłączeniem handlu. 
 
Jego prace znajdują się w kolekcjach prywatnych oraz w kolekcji Muzeum 
Narodowego w Gdańsku. Oferent wskazuje, że jest autorem ponad 
dziewiętnastu wystaw indywidualnych oraz uczestnikiem ponad 
sześćdziesięciu wystaw zbiorowych. Artysta pracuje na ASP w Gdańsku, jako 
asystent. Jego twórczość została doceniona poprzez przyznanie wyróżnień 
i nagród: Stypendium Kulturalne Miasta Gdańska, nominacja do nagrody 
Pomorskie Sztormy (Kategoria Kultura: Człowiek Roku), 11 miejsce w 
rankingu Kompas Młodej Sztuki gazety „Rzeczypospolita”, Nagroda Rektora 
ASP w Gdańsku, finalista międzynarodowego konkursu „Strabag artaward”, 
kandydat do nagrody „Paszporty polityki”, nagroda Miasta Gdańska dla 
Młodych Twórców Kultury 2011,I Nagroda (Nagroda Rektorów) w konkursie 
„Najlepsze dyplomy ASP w Polsce 2010”, wyróżnienie Ministra Finansów w 
konkursie „Oryginalne jest piękne” (plakat), wyróżnienie na wystawie 
najlepszych dyplomów uczniów liceów plastycznych Polski północnej. 
  
Oferent deklaruje także chęć udostępniania lokalu podczas innych imprez 
miejskich takich jak festiwal „Narracje” czy „Open House Gdańsk”. 
Proponowane dodatkowe wydarzenia, to organizacja letnich pokazów kina 
związanego ze sztuką, prezentacja twórczości studentów i absolwentów 
ASP oraz codziennie otwarcie pracowni dla mieszkańców. Artysta posiada 
rekomendacje m. in. od: Kurator Oddziału Sztuki Nowoczesnej Muzeum 
Narodowego w Gdańsku, Dyrektora Państwowej Galerii Sztuki w Sopocie, 
Rektora ASP w Gdańsku, Kierownika Gdańskiej Galerii Güntera Grassa oraz 
Kierownika Działu Wystaw Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia.  
 
Oferent nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy 
Miasta Gdańska. 

2. Panią Izabelę Woźniak, z propozycją zagospodarowania lokalu na 
pracownię ceramiczną.  W lokalu oferentka planuje prowadzenie 
działalności z wyłączeniem handlu. 
 
Artystka proponuje organizację w lokalu czterech programów. Pierwszy z 
nich pn. „Zajrzyj do pieca” polegałby na otwarciu pracowni w każdą środę, 
w celu zapoznania mieszkańców z tajnikami pracy w glinie. Podczas 
drugiego programu pn. „Warsztaty ceramiczne bez ceny” pracownia 
zostałaby udostępniona około 5-6 osobowym grupom, wraz z zapleczem 
technicznym, narzędziami i kołem garncarskim, w pierwsze piątki miesiąca. 
Uczestnicy musieliby pokryć wyłącznie koszty materiałów. W kolejnym 
tygodniu odbywałoby się szkliwienie wcześniej przygotowanych prac i 
przekazywanie ich do wypału. Program pn. „Szkoła na kole” miałby polegać 
na organizowaniu w lokalu zajęć dla uczniów Liceum Ogólnokształcącego nr 
7, którzy należą do koła artystycznego. Podczas ostatniego wydarzenia pn. 
„Razem raźniej” odbywałaby się realizacja projektów prowadzonych przez 
gdańskie organizacje pozarządowe.  
Artystka posiada rekomendacje, m.in. zaświadczenie o współpracy artystki 
z Miejskim Ośrodkiem Kultury w Olsztynie, rekomendację od Dyrektora 
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Państwowego Liceum Plastycznego w Olsztynie, list referencyjny od 
Dyrektor Centrum Integracji Społecznej w Olsztynie oraz zaświadczenie o 
prezentowaniu prac w Galerii Sztumskiego Centrum Kultury wydane przez 
Dyrektora wskazanej placówki.  
 
Oferentka nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy 
Miasta Gdańska. 
 

3. Oferta Pana Macieja Pestki, z propozycją zagospodarowania lokalu na 
działalność fotograficzną – użytkowanie lokalu w celu wykonywania zdjęć 
artystycznych portretowych. W lokalu oferent planuje prowadzenie 
działalności z wyłączeniem handlu. 
 

Artysta wskazał, że uczestniczył w dziewięciu wystawach organizowanych w 
głównej mierze w Irlandii, a także w Warszawie podczas Warszawskich Dni 
Fotografii oraz w wystawie grupowej „Dummy Award 2014” prezentowanej 
w największych europejskich miastach (m.in. w Paryżu, Rzymie i 
Mediolanie). Ponadto oferent wydał cztery publikacje w formie foto-książek. 
Jego twórczość została doceniona poprzez przyznanie m. in. następujących 
wyróżnień: finalista w kategorii Sztuka Piękna – Martwa Natura: One Eye Land 
Photography Awards, nagroda i stypendium „Propeller Award”: The Copper 
House Gallery, brązowa nagroda w kategorii „Komercyjne i Modowe”: Canon 
Creative Asia Photography Awards, brązowa nagroda w kategorii „Portret”: 
Canon Creative Asia Photography Awards. 
 
Zgodnie z koncepcją artysty lokal pełniłby funkcję przede wszystkim studia 
fotograficznego. Jednym z pomysłów oferenta jest stworzenie projektu 
polegającego na wykonywaniu portretów lokalnych mieszkańców, bywalców 
pracowni i przechodniów tworząc „portret okolicy”. Artysta proponuje 
bieżącą prezentację swoich prac m.in. w oknach i drzwiach pracowni. 
Wystawa byłaby zmieniana minimum cztery razy w roku. Ponadto raz w roku 
artysta organizowałby dwudniowe warsztaty przeznaczone dla dzieci i 
młodzieży, podczas których uczestnicy mogliby zapoznać się ze specyfiką 
fotografii studyjnej, spróbować w tym zakresie swoich sił oraz 
zaprezentować powstałe prace. Raz do roku w pracowni miałaby także 
miejsce tygodniowa wystawa podsumowująca dorobek artysty, podczas 
której odwiedzający mieliby możliwość zapoznania się z procesem 
twórczym.  
 
Oferent nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy Miasta 
Gdańska. 
 

4. Oferta Pana Michała Trojanowskiego, z propozycją zagospodarowania 
lokalu na studio i ciemnię fotograficzną wraz z pracownią graficzno-
malarską. W lokalu oferent planuje prowadzenie działalności z wyłączeniem 
handlu – z miesięczną stawką czynszu w wysokości 10% stawki bazowej. 
 
Oferent pracuje, jako grafik i fotograf, tworzy instalacje video oraz 
podejmuje działania w zakresie aktorstwa i scenografii. Ponadto prowadzi 
warsztaty plastyczne i kursy przygotowawcze dla młodzieży kandydującej 
na wyższe uczelnie artystyczne. Projekcje video autorstwa oferenta zostały 
wykorzystane w następujących spektaklach Teatru Wybrzeże: „Stalker” 
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oraz „Nie-Boska Komedia”, który uzyskał m.in. Honorową Nagrodę 
Teatralną Marszałka Województwa Pomorskiego za Spektakl Roku 2011 oraz 
został uznany za jedno z trzech najważniejszych wydarzeń kulturalnych 
roku 2011 przez portal „trójmiasto.pl”. Ponadto artysta jest autorem video 
do spektaklu Starego Teatru w Krakowie pn. „Chłopcy” (reż. Adam Nalepa) 
oraz do spektaklu operowego w Akademii Muzycznej w Gdańsku pn. 
„Orfeusz i Eurydyka” (reż. prof. Dariusz Paradowski). Oferent 
współpracował z projektantką Gosią Baczyńską przy tworzeniu kostiumów 
do baletu pn. „Sen nocy letniej” (reż. Isadora Weiss) w Operze Bałtyckiej 
w Gdańsku. Artysta jest także autorem opraw video prezentowanych 
podczas wydarzeń klubowych i kulturalnych. Fotografie autorstwa oferenta 
zostały zaprezentowane m.in. na następujących wystawach: „Nie miejsca, 
Non-Places” w Gdańskiej Galerii Güntera Grassa, „Made in Photo 7” - Sky 
Tower we Wrocławiu. 
 
Artysta współpracował m.in. z sopockim teatrem BOTO, Teatrem 
Muzycznym  
w Gdyni oraz przy organizacji Sopot Jazz Festiwal. Oferent jest także 
autorem plakatów teatralnych i kulturalnych, ilustracji oraz opracowań 
graficznych m.in. dla XXXVI Festiwalu Polskich Filmów Fabularnych w 
Gdyni, EMMA Pack, Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego w 
Gdańsku, Miejskiego Ogrodu Zoologicznego w Gdańsku oraz Video Studio 
Gdańsk. Artysta w przedmiotowym lokalu planuje organizować 
comiesięczne warsztaty fotograficzne dla lokalnej społeczności 
koncentrujące się na klasycznych technikach fotograficznych, m.in. Camera 
Obscura i cyjanotypia.  

   
Oferent nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy 
Miasta Gdańska. 

 
Komisja Konkursowa powołana Zarządzeniem Prezydenta Miasta Gdańska do 
oceny merytorycznej tych ofert pod kątem danej prowadzonej działalności 
wydała swoją rekomendację dla czterech ofert do lokalu przy ul. Dekerta 3 i 
lokalu przy ul. Na Zaspę 34D. Na lokal przy ul. Dekerta 3 rekomendację uzyskała 
oferta złożona przez pana Marcina Zawickiego. W drodze głosowania komisja 
uznała, że ta oferta jest najbardziej atrakcyjna, a na lokal przy ul. Na Zaspę 
34D po analizie złożonych dokumentów rekomenduje ofertę pani Anny 
Sikorskiej. Proszę szanowną Komisję o zaopiniowanie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
A pan przewodniczący, za którą ofertą optuje? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Powiem tak. Zajęli się tym eksperci. Zaufajmy ekspertom, jeśli uważają, że te 
oferty przez nich przeanalizowane i rekomendowane, to te oferty były 
najlepsze, i przychylmy się do ich stanowiska, takie jest moje zdanie, a każdy 
radny swoją ofertę wybierze w głosowaniu. 
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Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czekam aż pan przewodniczący sformuje wniosek. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę bardzo, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie poniższe oferty dla przyznania lokalu przy ul. Dekerta 3 
w trybie bezprzetargowym, po wstępnym rozpoznaniu przez Komisję 
Konkursową powołaną przez Prezydenta Miasta Gdańska, w której skład 
wchodzili przedstawiciele: Akademii Sztuk Pięknych, Biura Prezydenta ds. 
Kultury, Akademii Muzycznej i Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych.: 
 
Głosowanie Komisji: 

1. Oferta Pana Marcina Zawickiego – 5 głosów za  
2. Oferta Pani Izabeli Woźniak – 0 głosów za 
3. Oferta Pana Macieja Pestki – 0 głosów za 
4. Oferta Pana Michała Trojanowskiego – 0 głosów za 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Wobec powyższego głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała ofertę Pana 
Marcina Zawickiego. Opinia Nr 45-1/617/1/2018 
 
Lokal użytkowy przy ul. Na Zaspę 34D 
 
       Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych poinformował, że na zagospodarowanie 
powyższego lokalu zostały złożone 2 oferty przez: 
 
1. Panią Annę Sikorską, z propozycją zagospodarowania lokalu na pracownię 

artystyczną – studio fotograficzne połączone z montażem materiałów 
filmowych. W lokalu oferentka planuje prowadzenie działalności z 
wyłączeniem handlu – z miesięczną stawką czynszu w wysokości 10% stawki 
bazowej. Artystka ukończyła studia na Uniwersytecie Gdańskim – kierunek 
„kulturoznawstwo” oraz studia drugiego stopnia na Akademii Sztuk Pięknych 
w Gdańsku na kierunku „intermedia”. Obecnie pracuje, jako menadżer, 
fotograf, grafik w Spółdzielni Socjalnej „Dwie Zmiany” w Sopocie, gdzie jest 
odpowiedzialna m.in. za organizację i promocję wydarzeń artystycznych 
oraz realizację promocyjnych materiałów graficznych i fotograficznych. 
Artystka pracuje, jako menadżer, fotograf, grafik w Spółdzielni Socjalnej 
„Dwie Zmiany” w Sopocie, gdzie jest odpowiedzialna m.in. za organizację i 
promocję wydarzeń artystycznych oraz realizację promocyjnych materiałów 
graficznych i fotograficznych. Sprawowała funkcję asystentki artysty – Pana 
Jacka Tylickiego, pracowała, jako przewodnik na festiwalu „Narracje”, 
pełniła wolontariat opiekując się wystawą w Calvert 22 Foundation w 
Londynie, a także była kuratorem Galerii 3 A Project Space w Gdyni. Ponadto 
artystka była asystentką kuratora w Gdańskiej Galerii Miejskiej pod opieką 
Patrycji Ryłko. 
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Zamierzeniem oferentki jest prowadzenie w lokalu studia fotograficznego 
połączonego z montażem materiałów filmowych, a także tworzenie instalacji 
oraz realizacja wystaw i warsztatów. Praca artystki opierałaby się na nowych 
mediach, z głównym naciskiem na fotografię. Oferentka chciałaby także 
nawiązać współpracę z pobliskim Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia.  W 
lokalu odbyłaby się wystawa prac kolektywu artystycznego „Gnojki” i 
młodych artystów z Trójmiasta, połączona z koncertem. Mieszkańcy Nowego 
Portu mieliby możliwość wzięcia udziału w warsztatach z realizacji 
artystycznych książek fotograficznych, warsztatach z fotografii i jej 
interpretacji, a także z tworzenia filmów wideo. Ponadto w lokalu 
prezentowane byłyby prace młodych artystów m.in. z Polski, Niemiec oraz 
Czech. Oferentka planuje promować pracownię m.in. za pomocą plakatów 
oraz mediów społecznościowych. 
 

Oferentka nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy 
Miasta Gdańska. 
 

1. Oferta Pani Ludmiły Kufel-Rutowskiej, z propozycją zagospodarowania 
lokalu na pracownię artystyczną – malarstwo sztalugowe. W lokalu oferentka 
planuje prowadzenie działalności z wyłączeniem handlu. Oferentka 
deklaruje, że brała udział w trzech wystawach indywidualnych (m.in. w 
Londynie i Żywcu) oraz pięciu wystawach zbiorowych (m.in. w Berlinie, 
Sopocie i Lublinie). Ponadto artystka prezentuje swoją twórczość w galeriach 
internetowych. Jej prace znajdują się w prywatnych kolekcjach w Polsce, 
Niemczech, Irlandii, Anglii i USA. Oprócz obrazów tworzy także murale w 
prywatnych wnętrzach i przestrzeniach komercyjnych.   
 
W pracowni oferentka zamierza zajmować się głównie malarstwem 
sztalugowym. W przedmiotowym lokalu artystka planuje organizacje pięciu 
wydarzeń. Pierwsze z nich pn. „Barwne spotkania” polegać będzie na 
cyklicznych spotkaniach w pracowni, podczas których goście będą mogli 
zapoznać się z twórczością artystki, jednocześnie samemu próbując swoich 
sił podczas lekcji malarstwa. Comiesięczne warsztaty pn. „Obraz rodzinny” 
byłyby przeznaczone na stworzenie wspólnego obrazu przy współpracy 
artystki z jedną rodziną. „Galeria jednego obrazu” to czasowa wystawa 
prezentująca, co miesiąc jeden obraz w witrynie lub wewnątrz lokalu. 
Plenerowe spotkania pn. „Malujemy Nowy Port” odbywałyby się w sezonie 
letnim. Na koniec sezonu z powstałych podczas warsztatów prac 
organizowana byłaby wystawa. Ostatnie wydarzenie pn. „Obraz dzielni” 
stanowić będzie cykl obrazów, które powstaną na, zamieszczonych na 
zewnątrz pracowni, płótnach, gdzie każdy przechodzień będzie mógł w 
dowolnym momencie zaznaczyć swój ślad. Płótna będą także poddane 
działalności warunków atmosferycznych i pozostałych czynników 
zewnętrznych. Ponadto artystka planuje podjąć współpracę ze 
Stowarzyszeniem „180 stopni”, które działa w sąsiedztwie lokalu. 

 
Oferentka nie wynajmuje gminnego lokalu użytkowego na terenie Gminy 
Miasta Gdańska. 

 
Komisja Konkursowa, składająca się z przedstawicieli tak jak w poprzednim 
punkcie przeanalizowała oferty i wskazała ofertę Pani Anny Sikorskiej, która 
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pod względem merytorycznym najbardziej odpowiada założeniom. Proszę 
szanowną Komisję o opinię. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Jaką punktacją oceniła tę ofertę Komisja Konkursowa? 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora GZNK 
Punktacją 6:0.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Poddał pod głosowanie poniższe oferty dla przyznania lokalu przy ul. Na Zaspę 
34D w trybie bezprzetargowym, po wstępnym rozpoznaniu przez Komisję 
Konkursową powołaną przez Prezydenta Miasta Gdańska, w której skład 
wchodzili przedstawiciele: Akademii Sztuk Pięknych, Biura Prezydenta ds. 
Kultury, Akademii Muzycznej i Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych.: 
 
Głosowanie Komisji: 

1. Oferta Pani Anny Sikorskiej – 5 głosów za. 
2. Oferta Pani Ludmiły Kufel-Rutkowskiej – 0 głosów za. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Wobec powyższego głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała ofertę Pani Anny 
Sikorskiej. Opinia Nr 45-1/617/1/2018 
 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do następnego punktu obrad Komisji. 
 

PUNKT – 2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki 
budżetowej - druk nr 1469. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 
1469 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.26.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
Przedstawiając przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1469 
powiedziała m.in., że propozycja zmiany uchwały jest podyktowana tym, że we 
wrześniu powstało Gdańskie Centrum Kontaktu, które przejmie część 
obowiązków GZDiZ, a konkretnie są to działania, które są związane z pracą 
Dyżurnego Inżyniera Miasta, które przejmie Urząd Miejski w Gdańsku, a 
konkretnie GCK podlegał będzie pod Wydział Spraw Obywatelskich. Konkretny 
punkt, który chcemy wykreślić z obowiązującej uchwały: „Przyjmowanie 
całodobowo zgłoszeń dotyczących uszkodzenia, awarii, nieprawidłowości 
występujących w elementach zarządzanej infrastruktury komunalnej, 
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uruchamianie działań zabezpieczających i naprawczych oraz ich 
monitorowanie”. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Dopytam. Proszę przypomnieć podstawę prawną przeniesienia tego do Urzędu 
Miejskiego?  
 
Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
13 września 2017 roku Prezydent Miasta Gdańska Zarządzeniem Nr 16669/17 
zmienił Zarządzenie w sprawie określenia szczegółowego zakresu działania i 
wewnętrznej struktury Wydziałów Urzędu Miejskiego, w strukturze 
organizacyjnej UM utworzono Gdańskie Centrum Kontaktu, i ono ma przejąć te 
obowiązki z Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czy to była jakaś przesłanka ustawowa, że to „wyjęto” z GZDiZ? 
 
Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
Ustawowa nie. Chodzi o zakres działalności. GCK będzie działało, może nie tak 
zabrzmi, ale na zasadzie takiej infolinii. Będą zgłoszenia z całego miasta 
dotyczące wszystkich spraw, nie tylko dotyczących tych, które realizował 
GZDiZ. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Może inaczej zapytam. Czy takie przeniesienie gwarantuje również poziom 
fachowości, czyli takich jak do tej pory wykonywał GZDiZ, Inżynier Miasta, a 
jak to będzie wyglądało w urzędzie, też tam będą fachowcy, żeby na przykład 
szybko reagować? Czy to są ci sami ludzie, tylko przejdą ze struktury GZDiZ do 
struktury UM? 
 
Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
Tak, pracownicy z GZDiZ również przechodzą do UM, jako pierwsi, i oni będą 
uczyli pozostałych pracowników, bo ten zakres będzie o wiele większy, bo to 
będą wszystkie zgłoszenia w każdej sprawie, z jaką mieszkaniec się zgłosi, więc 
nie tylko spraw dotyczących ruchu drogowego. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
I to centrum jest decyzyjne w tym sensie, że jeśli ktoś zgłosi jakąś sprawę, czy 
oni o tym decydują, inaczej, czy mają jakiś wpływ na to, co się wydarzy 
następnie? 
 
Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
Mają, bo my nadal pozostajemy tak jak każda inna jednostka, tylko my 
będziemy tzw. druga linią. Czyli, jeżeli sprawa będzie skomplikowana i 
odbierze telefon i będzie w stanie zaraz udzielić informacji, to to zrobi, bo 
będzie w stanie zareagować, a jeśli nie to będzie się kontaktowała z naszymi 
inspektorami, z konkretnych działów. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Dziękuję. Tak się zastanawiam po prostu nad sensem przesunięcia tych etatów, 
powiedzmy z GZDiZ akurat do Urzędu Miejskiego, bo urząd dla ludzi kojarzy się 
z tzw. papirologią.  
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Pani Anna Ekstowicz, Przedstawiciel Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   
Tu chodzi o to, żeby nie dublować zadań, żeby w mieście był ten jeden telefon, 
jeden numer i mieszkaniec profesjonalnie zostanie obsłużony. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma już więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej - druk nr 1469. 
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1469. Opinia Nr 45-
1/618/2/2018 

 
 

PUNKT – 3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia do 
realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 
użytecznych na 2018 rok w mieście Gdańsku - druk nr 1458. Oryginał 
projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1458 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. Sprawa: 
BRMG.0006.15.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1458 powiedział 
m.in., że zgodnie z § 2 ust.1 Rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej 
gmina zobowiązana jest sporządzić roczny plan potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych. Prace te są wykonywane przez 
bezrobotnych bez prawa do zasiłku korzystających ze świadczeń pomocy 
społecznej oraz uczestniczących w kontrakcie socjalnym, indywidualnym 
programie zatrudnienia socjalnego, jeśli podjęły uczestnictwo w tych formach 
w wyniku skierowania powiatowego urzędu pracy na podstawie ustawy o 
promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy. Prace społecznie użyteczne 
organizowane są w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej, 
organizacjach lub instytucjach statutowo zajmujących się pomocą 
charytatywną lub na rzecz społeczności lokalnej. Zgodnie z zapotrzebowaniem 
złożonym przez nasze jednostki przyjęto w planie prawie 12500 godzin i 43 
stanowiska pracy. Przypominam tylko, że zgodnie z przepisami miesięczny czas 
pracy osoby wykonującej prace społecznie użyteczne wynosi 40 godzin, i nie 
może przekroczyć wymiaru 10 godzin w tygodniu. Kwota, jaką zabezpieczyliśmy 
na ten rok, to kwota w wysokości 50 tysięcy złotych. Porównując z poprzednimi 
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latami liczba godzin, które zostały zaplanowane na te prace, ponieważ w 
poprzednich latach np. w latach 2016 i 2017 było to powyżej 15500 godzin, z 
czego wykonano w 2016 ponad 7500 godzin, a w roku 2017 to wykonanie było w 
okolicy 7500 godzin, stąd zaplanowana została zmniejszona liczba godzin na rok 
2018. Dziękuję bardzo 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Spada ta liczba pracy godzin, a jaka jest stawka? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jedna godzina pracy to 8 zł.10 groszy, z czego 60% refundowane jest przez 
Powiatowy Urząd Pracy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję Czy są głosy w dyskusji? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
A jak ta pula była wykorzystana w ubiegłym roku? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Wykorzystano 7.427 godzin, czyli, około 50%, bo zaplanowanych było 15500 
godzin. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Czy to ma jakikolwiek związek z wielkością zadłużenia np. wobec GZNK? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie ma to związku, bo to są prace społecznie użyteczne. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy są jeszcze głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w 
zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2018 rok w mieście 
Gdańsku - druk nr 1458. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1458. Opinia Nr 45-
1/619/3/2018 
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PUNKT – 4. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego w sprawie założenia i 
prowadzenia szkoły podstawowej w miejscowości Kowale dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk oraz Pruszcz Gdański - 
druk nr 1459. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1459 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. 
Sprawa: BRMG.0006.16.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1459 powiedział 
m.in., że kończą się parce związane z oddaniem do użytku szkoły 
metropolitalnej wybudowanej przez gminę Kolbudy. Zgodnie z wcześniej 
zawartą umową, która obejmuje ten okres inwestycyjny szkoła metropolitalna 
wybudowana jest dla uczniów z trzech gmin, czyli gminy Kolbudy, gminy Gdańsk 
i gminy Pruszcz Gdański. Z założenia liderem jest gmina Kolbudy i zgodnie z 
porozumieniem, które w tej chwili jest wypracowywane będzie określało zasady 
funkcjonowania i organizacji szkoły z dniem 1 września 2018 roku. Również 
Kolbudy, jako lider będą pełnić funkcję organu prowadzącego dla tej placówki. 
Porozumienie, które w tej chwili jest opracowywane, na które mam nadzieję 
państwo radni wyrażą zgodę na jego zawarcie, porozumienie określa takie 
zasady funkcjonowania placówki. Konstrukcja tego obwodu dla tej szkoły, 
wybór dyrektora, funkcjonowanie stołówki szkolnej, dowożenie uczniów, a 
więc wszystkie te rzeczy, które związane są z bieżącą działalnością z dniem 1 
września tego roku. Czyli po zakończeniu tego etapu inwestycyjnego i 
rozpoczęcie etapu funkcjonowania placówki. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Takie porozumienie zawieraliśmy już uprzednio. Podjęliśmy porozumienie, co 
do wybudowania, podzieliśmy koszty, jaki jest wkład każdej gminy itd., a to 
nowe porozumienie, co właściwie zmienia?  
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Umowa była zawarta wcześniej pomiędzy trzema gminami i była ona zawarta 
na czas, nazwijmy inwestycyjny, czyli od momentu podjęcia inwestycji do 
momentu oddania obiektu do użytku. Teraz będzie podpisane porozumienie na 
zasadę działania bieżącego szkoły po 1 września 2018 roku, czyli chociażby, w 
jaki sposób będzie wybrany dyrektor placówki, jak będzie wyglądało 
zatrudnianie pracowników, jak będzie wyglądała rekrutacja … 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tzw. dogadanie szczegółów. 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak dogadanie szczegółów dotyczących funkcjonowania już placówki 
istniejącej. 
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Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Rozumiem, czyli to nie jest modyfikacja porozumienia już podpisanego, tylko 
nowe porozumienie na temat funkcjonowania szkoły. Dziękuję bardzo. 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak. Organem prowadzącym będzie gmina Kolbudy i to ona będzie musiała w 
ramach przepisów prawa oświatowego, i to ona będzie musiała się w tych 
prawach poruszać, i ona nie może wymyślać innych zasad jak te, które są w 
ramach prawa oświatowego, ale to gmina Kolbudy formalnie te regulacje 
przeprowadza. Tak samo przykład z obwodem, to radni gminy Kolbudy będą 
określali obwód dla tej szkoły w swojej uchwale. Miasto Gdańsk, Urząd Miejski 
będzie przekazywał wykaz uczniów zamieszkałych przy ulicach, które 
wskażemy do ujęcia w tej uchwale, ale te ulice nie będą wykazywane w naszej 
uchwale sieciowej, ale w uchwale, którą podejmuje gmina Kolbudy.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A procentowo, jaki będzie udział uczniów z Gdańska? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Będzie 30%.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A z Kolbud? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Z Kolbud będzie 40% i 30% z gminy Pruszcz Gdański. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
A jak to się ma do wielkości nakładów? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak samo, proporcjonalnie. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
A jak z dowożeniem dzieci do tej szkoły? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
W porozumieniu te kwestie dowożenia też będą poruszane, natomiast w 
przypadku gminy Gdańsk nie ma tej kwestii, bo de facto obwód jest mniejszy 
niż 3 kilometry, a więc w tym zakresie będą dowożeni. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jeśli chodzi o techniczne sprawy. Dojazd do tej szkoły jest, bo ktoś tam 
narzekał, że tam nie ma dojazdu? 
 
Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Z tego, co się orientuję to też ma być teraz uregulowane w tym porozumieniu, 
ma być wydłużona linia autobusowa. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
I te inwestycje drogowe są po stronie gminy Kolbudy, tak? My tego nie musimy 
w żaden sposób finansować? 
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Pan Grzegorz Kryger, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak, bo szkoła leży na terenie gminy Kolbudy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
międzygminnego w sprawie założenia i prowadzenia szkoły podstawowej w 
miejscowości Kowale dla uczniów zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, 
Gdańsk oraz Pruszcz Gdański - druk nr 1459. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1459. Opinia Nr 45-
1/620/4/2018 
 
 

PUNKT – 5. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1456. Oryginał projektu 
uchwały, zawarty w druku Nr 1456 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.13.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1456 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały stanowi o dokapitalizowaniu spółki kwotą 7.731.000 
złotych, co zapewni spółce TBS „Motława” sfinansowanie budowy mieszkań w 
budynku wielorodzinnym przy ul. Piotrkowskiej. W budynku zaprojektowano 55 
mieszkań o powierzchni użytkowej 2.502 m2 oraz 15 garaży o powierzchni 277 
m2. Przedsięwzięcie zostanie sfinansowane ze środków spółki oraz wsparcia z 
Funduszu Dopłat z Banku Gospodarstwa Krajowego w wysokości 45% 
kwalifikowanych kosztów inwestycyjnych w ramach wieloletniego „Programu 
budowy mieszkań czynszowych” na potrzeby miasta Gdańska, z wydzieleniem 
mieszkań socjalnych z zasobu gminy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 
1456. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1456. Opinia Nr 45-
1/621/5/2018 
 

PUNKT – 6. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1457. Oryginał projektu 
uchwały, zawarty w druku Nr 1457 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.14.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1457 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały stanowi o dokapitalizowaniu spółki kwotą 12.183.000 
złotych, co zapewni spółce GTBS wybudowanie dwóch budynków 
wielorodzinnych przy ul. Piotrkowskiej z 69 lokalami mieszkalnymi. 
Przedsięwzięcie zostanie sfinansowane ze środków spółki oraz wsparcia z 
Funduszu Dopłat z Banku Gospodarstwa Krajowego. Koszt całego 
przedsięwzięcia wynosi 14.787.125 złotych, koszt dofinansowania w wysokości 
45%. Dziękuje bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
- druk nr 1457. 
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Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1457. Opinia Nr 45-
1/622/6/2018 

 
PUNKT – 7. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia 
jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na 2018 rok - druk nr 1451. Oryginał projektu uchwały, zawarty w 
druku Nr 1451 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
25 stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.8.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1451 powiedział 
m.in., że ta uchwała jest obowiązkiem, który wynika z ustawy o finansach 
publicznych. Organ, który przekazuje dotację przedmiotową musi ustalić 
jednostkową stawkę dotacji przedmiotowej i tutaj wzorem lat ubiegłych 
proponujemy wysokość tej stawki na poziomie 98% zarówno, jeśli chodzi o 
pokrycie kosztów remontów i konserwacji budynków mieszkalnych i 
niemieszkalnych, jak również o koszty ponoszone przez GZNK SZB na pokrycie 
kosztów zagospodarowania nieruchomości niezabudowanych stanowiących 
własność gminy miasta Gdańska. Dotacja przedmiotowa będzie przekazywana 
do wysokości kwoty zaplanowanej w budżecie na rok 2018. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?    
 
Radny Kazimierz Koralewski 
Jaka to jest kwota? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Taka, jaka jest zaplanowana w budżecie. Natomiast, jeśli chodzi o samą 
jednostkową stawkę, to tak jak mówiłem jest to 98% kwoty maksymalnej, którą 
mamy zabezpieczoną w budżecie. W przypadku remontów jest to 20 tysięcy 
złotych na zadania w ramach Budżetu Obywatelskiego. Na zagospodarowanie 
podwórek jest to kwota 1.780.000 złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Wszystkie podwórka, które miasto dotuje i wkłady finansowe 
daje, pilnujcie zapisów strzegących, szczególnie w tych rejonach gdzie mamy 
lokalne komunalne mieszkaniowe i użytkowe, żeby mieli takie sam prawa jak 
wspólnoty mieszkaniowe, bo to jest bardzo ważna rzecz, bo wspólnoty biorą 
podwórka a później lokale mieszkalne i użytkowe gminne są inaczej 
traktowane. 
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Radny Kazimierz Koralewski 
Ale są we wspólnotach te lokale komunalne. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak we wspólnotach, ale są lokale użytkowe gminne i np. zamkną podwórko i 
wjazd przedsiębiorcy korzystającego z lokalu gminnego jest traktowany 
inaczej. Wspólnoty swoimi prawami jak gdyby próbują kierować. 
 
Radny Kazimierz Koralewski 
Ale to chyba chodzi o to, żeby taktować wspólnoty tak samo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie, żeby zapisy były takie, w tych podwórkach gdzie gmina daje środki na 
remonty tych podwórek, te konkursy, co są na podwórka, żeby zabezpieczenie 
gminy było w tych wszystkich zapisach przekazujących podwórka wspólnotom. 
 
Radny Kazimierz Koralewski 
Czyli, żeby lokal gminny był zabezpieczony, czy użytkownik lokalu użytkowego 
miał takie same prawa jak wspólnota, czyli korzystał na równych prawach jak 
wspólnota? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak. Po prostu wspólnota robi sobie regulamin i w ogóle nie bierze pod uwagę 
strony miasta, tych lokali mieszkalnych, a przede wszystkim lokalu użytkowych. 
 
Radny Kazimierz Koralewski 
Pomija lokale komunalne? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak, pomija mieszkalne i użytkowe lokalne komunalne, czyli jeszcze te, które 
we wspólnocie pozostały. 
 
Radny Kazimierz Koralewski 
To już jest reprezentowanie gminy we wspólnotach. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Dwa tygodnie temu zorganizowaliśmy razem z Gdańskim Zarządem 
Nieruchomości Komunalnych szkolenie kilkudniowe dla pełnomocników gmin, 
którzy właśnie reprezentują stronę miasta we wspólnotach i informowaliśmy o 
tych wszystkich programach, które gmina realizuje i zw3racaliśmy uwagę na to, 
żeby sygnały płynące właśnie, czy z lokali użytkowych, czy z lokali mieszkalnych 
gminnych były też brane pod uwagę. 
  
Przewodniczący Piotr Dzik 
Przecież mamy narzędzie, może miasto wypowiedzieć dzierżawę takiego 
podwórka w ostateczności. Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze głosy w dyskusji?  
Nie ma, przechodzimy do głosowania.  
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w Gdańsku na 2018 rok - druk 
nr 1451. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1451. Opinia Nr 45-
1/623/7/2018 
 

PUNKT – 8. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającego uchwałę 
w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków 
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
- druk nr 1460. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1460 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. 
Sprawa: BRMG.0006.17.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1460 powiedział 
m.in., że propozycja zmiany uchwały jest jakby dalszą konsekwencją zmian 
organizacyjnych, która miała miejsce od 1 stycznia 2018 roku, ale też tutaj 
przewiduje pewne zmiany, które wejdą w życie od 1 kwietnia 2018 roku. 
Generalnie można powiedzieć, że jest to taka zmiana kosmetyczna, która po 
pierwsze aktualizuje okresy obowiązywania poszczególnych wzorów deklaracji 
i też zapewnia tutaj spójność pomiędzy deklaracją WLM składaną przez 
zarządców nieruchomości - wykaz lokali mieszkalnych, a tą główną zbiorczą 
deklaracją DO1. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  Nie ma głosów dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz 
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warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej - druk nr 1460.  
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1460. Opinia Nr 45-1/624/8/2018 
 

PUNKT – 9. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie przepisów porządkowych związanych 
z przewozem osób i bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu 
zbiorowego na terenie obsługiwanym przez komunikację miejską 
organizowaną przez miasto Gdańsk - druk nr 1455. Oryginał projektu 
uchwały, zawarty w druku Nr 1455 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 25 stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.12.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1455 powiedział 
m.in., że propozycja tekstu jednolitego przedmiotowej uchwały jest realizacją 
zobowiązania, które zostało nałożone przez państwa Komisję w 2017 roku. Była 
prośba o przedstawienie tekstu jednolitego, bo ten tekst przez dłuższy okres 
nie powstawał, a w międzyczasie było już sześć zmian tego tekstu pierwotnego. 
Zmiany uchwały były w latach 2004, 2005, 2007, 2009, 2015, a ostatnia zmiana 
była w październiku 2017 roku. Czekaliśmy aż ta ostatnia zmiana zostanie 
opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego, dlatego ta 
nasza propozycja jest teraz w styczniu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  Nie ma głosów dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu ręcznego 
pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie obsługiwanym przez 
komunikację miejską organizowaną przez miasto Gdańsk - druk nr 1455. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1455. Opinia Nr 45-
1/625/9/2018 
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PUNKT – 10. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającego uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz zasad 
udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego - druk nr 1464. Oryginał projektu uchwały, zawarty 
w druku Nr 1464 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 25 stycznia 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.21.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1455 powiedział 
m.in., że propozycja zmiany w uchwale wynika przede wszystkim z 
dopasowania zasad, które obowiązują do gdańskiego Programu Mieszkalnictwa 
Społecznego. I tutaj proponujemy pierwszą taką rzeczą jest, to, że już 
literalnie wpisanie zwolnienia z obowiązku wpłaty kaucji w przypadku mieszkań 
ze wsparciem. Propozycja drugiej zmiany jest taka, że do tej pory przepisy, 
które określały zawieranie umów ze wsparciem, ale wspomagane określały, że 
lokale ze wsparciem mogą być zawierane na czas określony, lokale wspomagane 
na czas nieokreślony. Chcemy znieść to rozgraniczenie i dać możliwość 
zawierania umów na lokal ze wsparciem, tak samo lokale wspomagane zarówno 
na czas nieokreślony, czy też czas określony. Tutaj głównym czynnikiem 
determinującym będzie jakby przeznaczenie projektu, pod które jest dane 
mieszkanie i tutaj będziemy realizowali wnioski zgodnie z rekomendacją 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie czy też bezpośrednio przez Wydział 
Rozwoju Społecznego. 
 
Kolejna zmiana, która jest zaproponowana tj. możliwość przeprowadzania 
dodatkowych wykazów w trakcie roku ze względu na przeznaczenie 
nieruchomości pod wykwaterowania, czy to inwestycyjne, czy też z innych, np. 
ze względu na użyteczność publiczną. 
 
Ostatnia zmiana jest taka. I tu też wynik jakby dobrej praktyki, chcemy 
rozszerzyć grono osób, z którymi możemy zawierać umowy na lokale z TBS, o 
takie osoby, które zamieszkują lokale w budynkach przeznaczonych pod 
wykwaterowania bez umowy, które się kwalifikują na zawieranie umów pod 
względem dochodowym na lokale z TBS. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Tu w tej ostatniej kwestii proszę wyjaśnić, co to znaczy zajmują lokale bez 
umowy, a później się kwalifikuje do TBS. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Mamy sytuację taką, że budynek jest przeznaczony na wykwaterowanie i w nim 
się znajdują lokale socjalne. Wiadomo, że te lokale socjalne są zawierane 
umowy na czas określony. Głównie realizacja wyroków eksmisyjnych, gdzie nie 
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sprawdzamy dochodów. W okresie obowiązywania danej umowy weryfikujemy 
daną osobę pod względem dochodów, i się okazuje, że dana osoba, dochód tej 
osoby kwalifikuje ją na zawarcie umowy na TBS. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
A przedtem była eksmitowana, bo nie płaciła za lokal? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Ale tutaj nie weryfikujemy. Jeżeli mamy wyrok sądu to już nie mamy tutaj 
takiej możliwości weryfikacji. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Przyczyny eksmisji, tak? Czyli bieżąco weryfikujemy status, powiedzmy. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
W momencie, gdy się skończy umowa. Gdy zawieramy umowę, gdzie powodem 
była realizacja wyroku eksmisyjnego nie mamy prawa jakby też weryfikować 
bieżących dochodów. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Czyli de facto w znacznej części macie po prostu jakby związane ręce, 
wyrokami sądu albo umową. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Dokładnie tak. A w tym momencie to jest też korzystniejsza zmiana dla samych 
ludzi, bo jak gdyby tutaj nie skazujemy ich na przeprowadzenie się do TBS, i od 
razu na sam początek koniecznością zaciągnięcia kredytu na partycypacje w 
TPS, też ułatwiamy. Akurat tutaj mamy taką możliwość, żeby wskazywać TBS.  
  
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli dochód jest wyższy, który nie kwalifikuje do mieszkania komunalnego, 
tylko kwalifikuje ich do TBS, a byli eksmitowani. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Dokładnie tak. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
W sensie, że pozwolili się eksmitować, tak? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
W ciągu tych trzech lat status ich też się zmienia. Powodem mogły być 
zaległości czynszowe, i to też mogło się zmienić. Sytuacja finansowa takiej 
rodziny mogła się poprawić. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
I jeszcze druga rzecz jest do uściślenia. Mieszkanie ze wsparciem i mieszkanie 
wspomagane. Jaka jest różnica, proszę podać dokładną definicję? 
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Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tutaj te projekty, do obu tych rodzajów mieszkań prowadzi Wydział Rozwoju 
Społecznego, czy też ze wsparciem Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Proszę podać definicję, co znaczy mieszkanie wspomagane, a co mieszkanie ze 
wsparciem. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Generalnie wsparcie jest jak gdyby bardziej korzystne. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To jest osoba, która wspiera, czy w sensie, że się finansowo wspieramy? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Niekoniecznie finansowo. Tutaj WRS w postaci MOPR zawiera umowę na 
świadczenie usług z organizacją pożytku publicznego. Przykładem akurat 
mieszkań ze wsparciem jest, ostatnio oddawaliśmy Dolne Młyny 4C. To są 
mieszkania ze wsparciem. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Po prostu szukam różnicy, mieszkanie ze wsparcie albo mieszkanie 
wspomagane. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Jaka jest różnica? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Tak. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Do tej pory mieszkania ze wsparciem przekazujemy bezpośrednio dla tych osób, 
które są zakwalifikowane do udzielenia takiej pomocy, a mieszkania 
wspomagane - podpisujemy umowy bezpośrednio z MOPR albo z organizacją 
pożytku publicznego. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli mieszkanie ze wsparciem, podpisujemy umowę bezpośrednio z osobą, a 
mieszkanie wspomagane podmiotem? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak, a wspomagane z organizacją albo z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Rodzinie, 
i ona kieruje poszczególne osoby do tego mieszkania.  
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Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Status mieszkańca może być podobny, ale umowa podpisywana jest w innym 
trybie, w innym trybie się dobiera lokatora. 

Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Mieszkania wspomagane, generalnie ta pomoc jest bardziej intensywna. 

Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Nie rozróżniałbym tu po prostu kategorii tych lokali, czy ze wsparciem, czy 
wspomaganych. 

Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Pod względem formalnym, jeśli chodzi o same mieszkania, to nie. To jest 
rozróżnienie właśnie, co do tej pomocy ze strony organizacji. 

Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Myślę, że taką zmianę warto poprzeć. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
głosowania. 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającego uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego - druk nr 1464. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1464. Opinia Nr 45-
1/626/10/2018 

 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Panie przewodniczący. Jeszcze jedna sprawa. Nie wiem, czy ze względów 
etycznych jest to możliwe, ale np. ten budynek przy ul. Dolne Młyny. Czy można 
by się temu przyjrzeć, jak on pracuje, jak tam ci ludzie egzystują. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Sprawdzać, pod jakim względem? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Zobaczyć jak wygląda ten budynek, w sensie takim jak tam ludzie mieszkają, 
czy można ich odwiedzić? 
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Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Oczywiście. Można zorganizować spotkanie, ewentualnie państwa Komisji. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Nie chciałbym tutaj dysponować czasem radnych, tylko pytam się, jaki jest 
dostęp, w sensie no ja przyjdę puk, puk, jestem radnym. Tak jakoś niezręcznie 
to by wyglądało. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Możemy umówić z kierownikiem organizacji, która prowadzi właśnie te 
mieszkania ze wsparciem, możemy takie spotkanie zorganizować i on ma już 
pewne doświadczenie w tym zakresie. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Wobec tego prosiłbym o podanie informacji dla Komisji, z kim się kontaktować, 
gdyby ewentualnie ktoś z radnych Komisji chciał zorientować się w sprawie. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Kierownikiem jest pan Mariusz Wilk. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To jakiś kontakt byśmy prosili, żeby się na takie spotkanie z kierownikiem 
umówić. 
 

PUNKT –11. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Zalesie 21.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.187.2017.KK/IK z 21.12.2017r. stanowi załącznik nr 5 
do protokołu  
 
Opinia Nr 45-1/627/11/2018 
 

PUNKT – 12. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Ks. M. Góreckiego 13.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
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Pismo: WGK-II.7123.251.2017.IK z 09.01.2018r. stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu  
 
Opinia Nr 45-1/628/12/2018 

 
PUNKT – 13. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Długie Ogrody 31.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
 
Pismo: WGK-II.7123.264.2017.KK z 15.01.2018r. stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Opinia Nr 45-1/629/13/2018 
 

PUNKT – 14. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Stryjewskiego 13B.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7124.1.33.2016.JK z 15.01.2018r. stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Opinia Nr 45-1/630/14/2018 

 
PUNKT – 15. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej w 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
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Pismo: WGK-II.7140.1.346.2015.JM z 15.12.2017r. stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
 
Opinia Nr 45-1/631/15/2018 

 
PUNKT – 16. 

Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za 2017 rok. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Członkowie Komisji otrzymali drogą e mailową sprawozdanie z prac Komisji za 
2017 rok. Czy są jakieś uwagi do tego sprawozdania? Po przyjęciu przez Komisję 
sprawozdanie zostanie przekazane Przewodniczącemu Rady Miasta Gdańska. 
Nie ma uwag, przechodzimy do przegłosowania przyjęcia sprawozdania. 
  
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie sprawozdania z 
działalności Komisji za 2017 rok.  
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska za 2017 rok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
PUNKT – 17. 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tutaj tak samo jak przy sprawozdaniu członkowie Komisji otrzymali drogą e 
mailową plan pracy Komisji na 2018 rok. Czy są jakieś uwagi do tego planu? Po 
przyjęciu przez Komisję plan zostanie przekazany Przewodniczącemu Rady 
Miasta Gdańska i Prezydentowi Miasta Gdańska. Czy są jakieś uwagi ze strony 
członków Komisji, są jakieś tematy, które należy jeszcze dopisać? W maju 
mamy zaplanowane wspólne posiedzenie z Komisjami Rady: Strategii i Budżetu, 
Zagospodarowania Przestrzennego, Zrównoważonego Rozwoju na temat 
zabezpieczenia miasta przed powodzią, ale to jeszcze ostatecznie uzgodnimy z 
przewodniczącymi pozostałych Komisji. W Czerwcu zaplanowaliśmy też 
wspólne posiedzenie, ale już tylko z Komisją Strategii i Budżetu w Porcie 
Lotniczym. 
 
Nie ma uwag, przechodzimy do przegłosowania przyjęcia planu pracy Komisji 
na 2018 rok. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie planu pracy Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska na 2018 rok. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska na 2018 rok. Plan pracy stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 

 
 

PUNKT – 18. 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Spraw ze strony członków Komisji nie ma. 
Dziękuję bardzo za udział w posiedzeniu. Zamykam posiedzenie.  Na tym 
posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 

  
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 


